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Abstract (en)
A body has a hard magnetic component (1), which is formed permanent magnetically with north and south poles (N, S), and a soft magnetic
component (2). The components are arranged on discrete layers (10, 20) that are adjacent to each other. The components have substrates that
are filled with hard and soft magnetic fillers, based on thermoplastic plastics, respectively. The discrete layers of the components are connected
with each other in a fusion manner. A polyamide, polypropylene, polyphenylene sulfide or a polyetheretherketone or mixtures of these are used
as the substrates. An independent claim is also included for the production of a magnetic body with hard magnetic components and soft magnetic
components.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Magnetkörper, umfassend eine hartmagnetische Komponente, die permanentmagnetisch mit mindestens einem
Nord- und Südpol ausgebildet ist und eine weichmagnetische Komponente, wobei die hartmagnetische und die weichmagnetische Komponente
in aneinander angrenzenden diskreten Schichten des Magnetkörpers angeordnet sind, wobei die hartmagnetische Komponente ein mit
hartmagnetischen Füllstoffen gefülltes Trägermaterial auf Basis thermoplastischer Kunststoffe umfasst und die weichmagnetische Komponente
ein mit weichmagnetischen Füllstoffen gefülltes Trägermaterial auf Basis thermoplastischer Kunststoffe umfasst und die aneinander angrenzenden
diskreten Schichten der hartmagnetischen und weichmagnetischen Komponente zumindest bereichsweise miteinander schmelzverbunden sind.
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